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Abstract (en)
The panel has a stratified panel (10) with a main layer (11) and an outer layer (12). A groove is provided in the outer layer, where the groove is
pushed upto the main layer. An adhesive is provided in the groove, and a decorative border has projection elements that fit partly in the adhesive
to permit mechanical anchoring of the border in the adhesive, where the border covers the groove, and the projection elements are L-shaped or T-
shaped. Independent claims are also included for the following: (1) a door or window comprising a hinge (2) a method for fabricating a decorative
panel.

Abstract (fr)
Un panneau décoratif (30) pour un battant de porte ou de fenétre comprenant un panneau stratifié (10) comprenant une couche principale (11) et
une couche extérieure (12), une rainure (21) fournie dans la couche extérieure (12), la rainure s'enfongant jusque dans la couche principale, un
adhésif (23) fourni dans la rainure et une bordure décorative (22) qui recouvre la rainure (21). La bordure décorative comprend au moins un élément
en saillie (221, 222), encastré au moins en partie dans I'adhésif (23), ce qui permet un ancrage mécanique de la bordure décorative dans |'adhésif
(23). Un procédé de fabrication d'un tel panneau décoratif est également décrit.
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